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The Medal Yearbook 2021 Standard Edition
 
 2020, 552 pages, size 24.5 x 2.7 x 17.2 cm, text english, softcover.
 
 The new MEDAL YEARBOOK 2021 is available NOW!! Published slightly later this year (because of the
Coronavirus caused cancellation of the OMRS Convention where it is usually launched) the acclaimed
MEDAL YEARBOOK once again comes in two very distinct formats. The standard softback YEARBOOK
remains as it always has, as an indispensable guide to British and Empire Medals, every official (and some
unofficial!) medal awarded to the uniformed services (military and non-military) of Britain and the Empire with
all medals and their ribbons illustrated in colour. It also features full descriptions of the medal and
explanations of what the medal was awarded for and why, as well, of course, as having all the prices updated
to give the best idea possible of “what it’s worth”, whether you are trying to value a single medal, a family
group or an entire collection. As well as the softback yearbook, there is also the limited-edition special
DELUXE Hardback version featuring everything that is in the standard edition and also the welcome return of
the current COMMONWEALTH medals, orders, and decorations of AUSTRALIA, CANADA, NEW ZEALAND
& SOUTH AFRICA. Both editions continue to feature handy hints and tips for the collector as well as the
CUMULATIVE INDEX to the YEARBOOK’s parent magazine MEDAL NEWS! 
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 Das Medaillenjahrbuch 2021 Standard Edition 

2020, 552 Seiten, Format 24.5 x 2.7 x 17.2 cm, Text englisch, Softcover.
 
 Das neue MEDAL YEARBOOK 2021 ist JETZT erhältlich !! Das gefeierte MEDAL YEARBOOK wurde etwas
später in diesem Jahr veröffentlicht (aufgrund des durch Coronavirus verursachten Aufhebens der
OMRS-Konvention, wo sie normalerweise eingeführt wird) und ist erneut in zwei sehr unterschiedlichen
Formaten erhältlich. Das Standard-Softback-JAHRBUCH bleibt wie immer als unverzichtbarer Leitfaden für
Britische und Empire-Medaillen jede offizielle (und einige inoffizielle!) Medaille, die den uniformierten
Diensten (militärisch und nichtmilitärisch) Großbritanniens und des Empire mit allen Medaillen und verliehen
wird ihre Bänder sind farbig dargestellt. Es enthält auch eine vollständige Beschreibung der Medaille und
Erläuterungen dazu, wofür die Medaille verliehen wurde und warum. Natürlich werden auch alle Preise
aktualisiert, um die bestmögliche Vorstellung davon zu erhalten, was es wert ist, ob Sie es versuchen Wert
eine einzelne Medaille, eine Familiengruppe oder eine ganze Sammlung. Neben dem Softback-Jahrbuch gibt
es auch die limitierte DELUXE Hardback-Sonderversion, die alles enthält, was in der Standardausgabe
enthalten ist, sowie die willkommene Rückgabe der aktuellen COMMONWEALTH-Medaillen, -Bestellungen
und -Dekorationen aus AUSTRALIEN, KANADA, NEUSEELAND und SÜD AFRIKA. Beide Ausgaben
enthalten weiterhin nützliche Tipps und Tricks für den Sammler sowie den KUMULATIVEN INDEX zum
Elternmagazin MEDAL NEWS des JAHRESBUCHES!
 
 Quelle: Verlagsinfo 

Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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